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ACTA DEL CONSELL PRESENCIAL (196) DEL DEPARTAMENT DE 

FINANCES I COMPTABILITAT 

Núm. de la sessió: 196 

Data: 17 de novembre de 2022 

Hora: 12:30 h 

Lloc: seminari C1-134 

 

Nombre total de membres del Consell: 32, dels quals 15 son assistents al consell i 17 

son absents. 

 

Relació d’assistents (15): 

Alcarria Jaime, José 

Alemany Palomo, Núria 

Aragó Manzana, Vicent  

Arnau Paradís, Andreu 

Balaguer Coll, Mª Teresa  

Barrachina Monfort, Alejandro  

Campo Martí, Ana Belén 

Fernández Izquierdo, Mª Ángeles 

Lafuente Luengo, Juan Ángel  

Maset Llaudes, Mª Amparo 

Pucheta Martinez, Mª Consuelo 

Rodriguez Gallego, Roberto  

Silvestre Capilla, Fermín 

Soler Domínguez, Amparo  

Tirado Beltrán, José Miguel 

 

Relació d’absents: (17) 

Balaguer Franch, Rosario (excusa absència) 

Cabedo Semper, J. David (excusa absència) 

De Mingo López, Diego Víctor (excusa absència) 

Domínguez Catalá, Sergio (excusa absència) 

Escrig Olmedo, Elena (excusa absència) 

Ferrero Ferrero, Idoya (excusa absència) 

Fuertes Fuertes, Iluminada (excusa absència) 

Gill de Albornoz Noguer, Belén (excusa absència) 

Martínez Ramos, Miguel (excusa absència) 

Masanet Llodrá, Mª José 

Matallín Sáez, Juan Carlos 

Muñoz Torres, Mª Jesús (excusa absència) 

Nieto Soria, Mª Luisa 

Rivera Lirio, Juana Mª (excusa absència) 

Sales Calpe, Ricardo 

Salvador Aragó, Enrique (excusa absència) 

Vico Martínez, Antonio (excusa absència) 
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Ordre del dia: 

 

1. Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior (núm. 195). 

L’acta de la sessió 195 s´aprova per assentiment. 

 

2. Informe del director. 

a) Informe sobre assumptes generals. 

El director informa que la professora Idoya Ferrero, renúncia a la coordinació de 

Matemàtiques de les Operacions Financeres i li agraeix públicament l'esforç i treball 

realitzats, sobretot en el període de confinament derivat de la pandèmia COVID-19. Fa 

extensible aquest agraïment als coordinadors i coordinadores de la resta d'assignatures del 

departament. Informa també que segons normativa interna, serà el professor Diego de 

Mingo el que assumisca la coordinació d'aquesta assignatura, i que aquest professor ja ha 

sigut informat. 

  

b) Informe sobre les modificacions del trigrau. En aquest punt intervindran 

també el degà de la Facultat de Ciències Jurídiques i Econòmiques, Joan 

Antoni Martí Montaner i la vicedegana del Grau en Finances i 

Comptabilitat, Amparo Soler Domínguez. 

El director informa sobre quina és la situació de modificació del trigrau. La Facultat de 

Ciències Jurídiques i Econòmiques (d'ara en avant FCJE) trasllada a les comissions de 

titulació, encapçalades pels Vicedegans, el testimoni per prendre acords i gestionar les 

característiques de les noves assignatures dintre de cada grau (tancar plans estudis, noms 

assignatures, continguts, competències, etc..).. Es comunica també que s'obri el debat 

sobre aquest tema a tots els membres del departament. 

 

 

 

 



                                                          Departament de Finances i Comptabilitat 

Intervenció d'Amparo Soler, vicedegana del grau en finances i comptabilitat. 

 

La professora Amparo Soler agraeix al Degà de la FCJE la seua positiva resposta a 

aquesta reunió, i al director del departament, a la comissió de titulació i als anteriors 

equips pel treball realitzat. Informa que s'ha dut a terme treball molt intens per part de 

l'equip deganal i l'equip representant del departament, que van treballar amb els equips 

dels altres dos departaments respecte a la disposició i nombre d'assignatures. Ara es 

procedirà a dissenyar les assignatures i emplaça a tots els membres del departament 

perquè oferisquen propostes perquè l’objectiu és que siguen fruit del consens. Es pretén 

que el Grau en Finances i Comptabilitat (d'ara en avant FICO) es dividisca en dos itineraris 

o esments: la primera amb caràcter internacional (acreditació ACCA), i la segona amb 

caràcter financer, amb acreditació de la CNMV. Això ha sigut traslladat ja a rectorat i es 

requerirà als coordinadors de les assignatures perquè la renovació dels graus serà al més 

prompte possible. 

 

Intervenció de Joan Martín Montaner, degà de la Facultat de Ciències Jurídiques i 

Econòmiques. 

El degà de la FCJE s'ha oferit a explicar globalment com es pretén canviar l'oferta 

d'estudis de centre, atès que la responsabilitat dels graus recau en aquest centre. Es 

planteja el canvi, que es realitzarà a cost zero, de 3 a 5 graus. El dos nous graus son un 

grau de màrqueting i un grau totalment en anglès. El procés de implantació dels nous 

graus serà més complicat que les modificacions dels tres ja existents, doncs s’espera que 

el canvi de graus siga considerat per la ANECA simplement una modificació dels graus 

ja existents i no com a nous graus, a fi d'evitar tràmits més complexos. Pel que fa al nostre 

grau, hi haurà un canvi important amb la consideració de dos itineraris i un augment del 

pes de finances en crear un grau en administració i direcció d'empreses, en lloc del grau 

actual d'administració d'empreses. 

En aquests moments el més urgent és elaborar les assignatures per a poder muntar els 

graus, atès que vencen terminis a principis de l'any pròxim. 

 

Últimament s'estan promovent les aliances entre universitats per a augmentar els llaços i 

crear grans ens universitaris. La UJI està integrada en un consorci, i la idea és que totes 

les universitats que formen el mateix oferisquen en el futur un grau internacional conjunt, 
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per la qual cosa s'espera que el grau internacional que s'implantarà en la nostra universitat 

compte amb modificacions a mitjà termini. 

 

Respecte a mantindre o no el nom del grau en finances i comptabilitat, el degà indica que 

el nom es manté en el 85% dels graus de tota Espanya. La professora Amparo Soler i el 

professor José Alcarria assenyalen que és apropiat mantindre el nom, atès que és el 

majoritari tant a nivell nacional com internacional. El director del departament indica la 

conveniència de coordinar els continguts de les assignatures amb la finalitat que no es 

repetisquen conceptes. El professor José Alcarria informa que enviarà un correu a tot el 

departament amb la finalitat que el professorat aporte idees referents a les assignatures a 

impartir en el nostre grau. 

El director del departament agraeix al degà i a la vicedegana la seua intervenció en el 

consell. 

 

3. Informe dels representants del Departament en les diferents comissions. 

El professor José Miguel Tirado, representant del departament en la Comissió de 

Qualitat de la Facultat de Ciències Jurídiques i Econòmiques, informa que la Universitat 

comença a acreditar centres, en lloc de fer-ho de manera individual a cada títol com fins 

ara. El procés d'acreditació té lloc cada 6 anys, amb un seguiment al llarg del temps 

entre l'un i l'altre. La FCJE, està en aquests moments en procés d'auditoria interna. 

S'avaluaran els graus de Administració d’Empreses, Gestió i Administració Pública, 

Dret i Turisme, i 3 màsters. Es revisarà el sistema intern d'assignació de qualitat i es 

comprovarà si tots els procediments relacionats amb la qualitat se duen a terme. En 

funció d'aquest informe es prendran mesures de cara a l'auditoria externa que la ANECA 

realitzarà a l'abril, encara que aquesta auditoria pot ser que no s’execute sobre els títols 

anteriorment indicats, ja que aquests han sigut triats per l'equip auditor de la pròpia 

universitat. 

Es pretén que qualsevol presa de decisió es veja reflectida en l'aplicació "Gestió per 

Processos". En aquest sentit es recomana que s'estenga acta de totes les reunions (junta 

permanent, consells de departament, coordinació d'assignatures...) i que es puge a 

aquesta aplicació. Atès que es posa l'accent principalment en la transparència, es pretén 
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que la documentació siga el més pública possible, amb el que també es recomana la seua 

presència en la web del departament com una més que adequada alternativa. 

 

4. Aprovació, si escau, de la execució pressupostària del departament. 

El Director proposa mantindre els criteris, és a dir, la mateixa quantitat en funció de la 

dedicació de cadascun.  

El director indica que la qüestió bàsica és decidir si seguim amb l'adjudicació de 450 

euros per professor i que aquesta quantitat ha de gastar-se en accions que produïsquen un 

retorn per al departament, tal com es va aprovar l'any passat. 

La proposta s´aprova per assentiment. 

 

 

5. Aprovació, si escau, del POD del departament.   

 

S´aprova per assentiment. 

 

6. Qüestions de tràmit. 

La professora Mª Ángeles Fernández indica si és possible afegir com a punt de l'ordre del 

dia en el pròxim Consell de Departament la votació sobre la possibilitat que un professor 

o professora que té concentrada tota la seva docència a màsters, puga estar exempt o 

exempta de dirigir treballs de final de grau. 

 

7. Torn obert de paraules. 

No n’hi ha cap intervenció. 
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Atès que no hi ha més temes per tractar, el Director, després d’agrair l’assistència, a les 

13:30 hores alça la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 

 

Vist i plau, 

La secretària       El director 

 

  

 

 

 

Amparo Maset Llaudes     Vicente Aragó Manzana 


